



Press Release

## New Access Banking Software acquires the Ambit Private Banking business

Geneva, Switzerland, April 10<sup>th</sup>, 2017

**New Access Banking Software, a global provider of critical front-office software solutions to the private banking industry, announced today the acquisition of the Ambit Private Banking business from FIS™. The Ambit Private Banking business, provides a comprehensive suite of software solutions, including Apsys and CIM, designed to help Swiss and international private banks to build a strong competitive advantage. The solution suite includes core banking, client management, analysis and control, market management, fund accounting and alternative investments solutions.**

New Access, which is headquartered in Geneva, Switzerland, provides front-office solutions to private banks, including a portfolio management system, a document management system, and a customer relationship management system. *"The acquisition of the Ambit Private Banking solution will reinforce New Access' global presence in the private banking software industry. New Access will be able to offer a highly competitive front-to-back office software solution allowing private banks to cover the entire functional coverage with only one provider. This integrated solution is easy to implement and maintain, cost effective compared to outsourcing providers, and will allow banks to retain full control over their back-office operations"*, declared Alexis Sikorsky, founder and CEO of New Access.

This transaction will create significant commercial synergies between New Access and Ambit Private Banking solutions. It will also allow the group to further invest in R&D to develop software solutions adapted to the private banking market shaped by disruptive technologies, and tightening regulatory requirements. *"New Access' solutions are aimed at turning these challenges into opportunities, and getting tangible benefits for their customers"*, said Vitus Rotzer, General Manager of the Ambit Private Banking business, who becomes Managing Director responsible for business development of the combined group. *"We are confident the addition of the Ambit Private Banking solution will benefit customers of both businesses through an enriched product and services offering, while bringing a comprehensive, integrated solution to the private banking market."*

### **About New Access**

Since 2001, New Access provides agile and scalable front-office software solutions dedicated to the Private Banking and Wealth Management industries. The product offering of New Access includes Equalizer, a portfolio management and order management system, Logical Access, a document management system allowing private banks to store and process highly confidential information, and Branch, a customer relationship management system allowing bankers to improve customer-related workflows. New Access software solutions are designed to meet the specific requirements of the private banking and wealth management industries evolving in a complex and changing regulatory environment and to help bankers to connect conveniently and efficiently with their clients thanks to new digital channels.

Headquartered in Geneva, New Access employs 70 people in Switzerland, Singapore and Brazil, and has already successfully installed its solutions in over 120 banks' sites in 20 countries.

### **Contact:**

New Access  
+41 22 879 99 11

Aurélie Totin  
[aurelie.totin@newaccess.ch](mailto:aurelie.totin@newaccess.ch)

Communiqué de presse

## New Access Banking Software acquiert Ambit Private Banking

Genève, Suisse, 10 avril 2017

**New Access Banking Software, fournisseur mondial de logiciels front-office dans le secteur de la banque privée, annonce aujourd'hui l'acquisition d'Ambit Private Banking une solution de FIS™. Ambit Private Banking propose une suite complète de solutions logicielles, notamment Apsys et CIM, destinée à aider les banques privées suisses et internationales à créer un solide avantage compétitif. La suite de solutions comprend le core banking, la gestion de la clientèle, l'analyse et le contrôle, la gestion des marchés, la comptabilité de fonds et des solutions d'investissement alternatives.**

Basé à Genève, en Suisse, New Access fournit des solutions front-office aux banques privées, dont un système de gestion de portefeuilles, un système de gestion de documents, et un système de gestion des relations avec la clientèle. *« L'acquisition de la solution Ambit Private Banking renforcera la présence de New Access dans le secteur des logiciels de banque privée. New Access sera en mesure d'offrir une solution logicielle front-to-back office hautement compétitive qui permettra aux banques privées de couvrir l'intégralité de la couverture fonctionnelle avec un seul fournisseur. Cette solution intégrée est facile à mettre en œuvre et à maintenir, rentable comparée aux fournisseurs de services externalisés, et elle permettra aux banques de conserver le contrôle total de leurs opérations de back-office »*, a déclaré Alexis Sikorsky, fondateur et PDG de New Access.

Cette opération va créer des synergies considérables entre les solutions de New Access et d'Ambit Private Banking. Elle permettra aussi au groupe d'investir davantage dans la recherche et le développement afin de mettre au point des solutions logicielles adaptées au marché de la banque privée défini par les technologies de rupture et les exigences réglementaires de plus en plus strictes. *« Les solutions de New Access visent à faire de ces défis des opportunités et à obtenir des avantages tangibles pour ses clients »*, a déclaré Vitus Rotzer, directeur d'Ambit Private Banking, qui devient directeur général responsable du développement des activités du nouveau groupe. *« Nous sommes convaincus que l'ajout de la solution d'Ambit Private Banking profitera aux clients des deux entreprises grâce à une offre de produits et de services enrichie, tout en apportant une solution intégrée complète au marché de la banque privée »*.

### **À propos de New Access**

Depuis 2001, New Access propose des solutions logicielles front-office agiles et flexibles destinées aux secteurs de la banque privée et de la gestion de patrimoine. L'offre de produits de New Access comprend Equalizer, un système de gestion de portefeuilles, Logical Access, un système de gestion de documents qui permet aux banques privées de stocker et de traiter des informations hautement confidentielles, et Branch, un système de gestion de la clientèle qui permet aux banquiers d'améliorer les flux relatifs à la relation client. Les solutions logicielles de New Access sont conçues pour répondre aux besoins particuliers des secteurs de la banque privée et de la gestion de patrimoine, qui évoluent dans un environnement réglementaire complexe et changeant, et pour aider les banquiers à rester en contact avec leurs clients de façon pratique et efficace grâce aux nouveaux canaux numériques. Le siège de New Access est basé à Genève en Suisse. La société emploie 70 personnes en Suisse, à Singapour et au Brésil, et a déjà installé ses solutions avec succès sur plus de 120 sites bancaires dans 20 pays.

### **Contact:**

New Access SA  
+41 22 879 99 11

Aurélié Totin  
[aurelie.totin@newaccess.ch](mailto:aurelie.totin@newaccess.ch)